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"Направихме си харакири със спирането на отношенията с Русия, които сме ги изграждали десетки години. Това са
вътрешно- и външноикономически, външнополитически, които ще струват много. Те ще бъдат възстановени, но
кога и на каква стойност - трудно мога да предположа. Европа каза, че спираме доставките от Русия, но не каза от
коя дата, а нашите (управляващи - б.р.) го пиеха буквално". Това каза пре... 

В продължение на срещата на търговските палати, проведена по време на Срещата на върха и форума на
Инициативата "Три морета" в Рига, 20-21 юни, Латвийската, Естонската, Литовската, Полската, Хърватската,
Българската и Украинската търговско-промишлени палати, заедно с Американската и Канадската търговска
камара в Латвия се споразумяха за съвместно изявление, в което изразиха позиция както относно п... 

Община Габрово изготви план за повишаване на взаимодействието между бизнеса и научно – развойните
организации, съобщи Мария Радойчева, главен експерт в Дирекция "Инфраструктура и екология" в
администрацията на кмета. С цел повишаване на сътрудничеството между компаниите и научно-развойните
организации в общината се предвижда създаване на нов екип за сътрудничество, с участието на експерти от
Общин... 

Партньорите по проект RIDE /Reach Inclusion through Digital Empowerment for migrant women се срещнаха в Атина
тази седмица. Българската търговско-промишлена палата участва в проекта с обучения на жени – мигранти и
бежанци, както и менторски сесии. Проектът има за цел подобряване възможностите на жените - мигранти и
бежанки, да се влеят в пазара на труда чрез дигитални умения и по този начин да се ... 

Заглавие: Красимир Дачев: Направихме си харакири с прекъснатите връзки с Русия
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Заглавие: Съвместно изявление на ТПП от страните на Инициативата "Три морета"
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Заглавие: Бизнесът и научно-развойните организации в Габрово ще повишават взаимодействието си
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Медия: Gabrovo News

Заглавие: Съвместна среща на партньорите по проект RIDE в Атина
Дата: 13.07.2022 13:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Красимир Дачев: Направихме си харакири с прекъснатите връзки с Русия
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"Направихме си харакири със спирането на отношенията с Русия, които сме ги изграждали десетки години. Това са
вътрешно- и външноикономически, външнополитически, които ще струват много. Те ще бъдат възстановени, но
кога и на каква стойност – трудно мога да предположа. Европа каза, че спираме доставките от Русия, но не каза от
коя дата, а нашите (управляващи – б.р.) го пиеха буквално". Това каза пре... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Сваленият с вот на недоверие премиер Кирил Петков най-после се сети, че бизнесът има нужда от помощ в
тежката криза, поводена от скъпия ток. БЕХ ще внесе вноска от 456 милиона лева към Фонда за енергийна
сигурност. "С това продължава нашето обещание към всички бизнеси, че цените на тока у нас ще продължават да
са едни от най-ниските в Европа", обяви в началото на заседанието на кабинета в оставка ... 

Важни меморандуми и законодателни промени в подкрепа на бизнеса ще приеме правителството на днешното си
заседание. Това обяви министър-председателят Кирил Петков. Ще бъдат одобрени меморандуми с Европейската
инвестиционна банка, с Международната банка за възстановяване и развитие и с Амазон Уеб Сървисиз за
развитие на бизнес средата и иновациите в резултат на активната работа на кабинета в последн... 

Кирил Петков: Цените на тока у нас продължават да са едни от най-ниските в Европа. Правителството днес ще
приеме единия от меморандумите, с който да дойдат първите средства по плана за възстановяване.БЕХ ще внесе
456 млн. лв. към фонда за енергийна сигурност, за да продължат да бъдат цените на тока у нас едни от най-
ниските в Европа. Това обяви премиерът в оставка Кирил Петков на редовното заседан... 

Петков посочи, че на днешното заседание кабинетът ще обсъди три меморандума за развитието на бизнес
средата в БългарияП родължаваме с трансферите, "Български енергиен холдинг" ще направи вноска от 456 млн.
лв. към Фонда за енергийна сигурност, с което продължава нашето обещание към всички бизнеси, че цените на
тока продължават да бъдат едни от най-ниските в Европа. Това заяви премиерът в оставка К... 

Предстои да се приемат и важни изменения в Търговския закон като мярка към Плана за възстановяване и
развитие. Така законопроектите за приемане във връзка с Плана намаляват с от 22 на 21, отбеляза
премиерътБЕХ ще направи вноска от 456 милиона лева към Фонда за енергийна сигурност. "С това продължава
нашето обещание към всички бизнеси, че цените на тока у нас ще продължават да са едни от най-нискит... 

Медия: Front.bg

Заглавие: Петков се забърза. Сети се да помага на бизнеса
Дата: 13.07.2022 10:43
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Премиерът Кирил Петков: Приемаме важни меморандуми и законодателни промени в подкрепа на
бизнеса
Дата: 13.07.2022 11:22
Медия: Министерски съвет

Заглавие: Кирил Петков: Цените на тока у нас продължават да са едни от най-ниските в Европа (Видео)
Дата: 13.07.2022 11:03
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Петков: Продължават компенсациите за бизнеса заради скъпия ток
Дата: 13.07.2022 10:49
Медия: Vesti.bg

Заглавие: Петков: БЕХ ще направи вноска от 456 млн.лева към Фонда за енергийна сигурност
Дата: 13.07.2022 10:39
Медия: Епицентър

Заглавие: Кабинетът приема три важни меморандума за бизнеса
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Три важни меморандума за бизнес средата и иновациите у нас предстои да бъдат приети на редовното заседание
на Министерския съвет, провеждащо се днес, на 13-и юли. Това обяви в началото му министър-председателят в
оставка – Кирил Петков. Първият меморандум е с Европейската инвестиционна банка, вторият - с
Международната банка за възстановяване и развитие, която ще помогне да се направи важна стъпк... 

"Български енергиен холдинг" ще направи вноска от 456 млн. лв. към Фонда за енергийна сигурност, с което
продължава нашето обещание към всички бизнеси, че цените на тока продължават да бъдат едни от най-ниските
в Европа. Това заяви премиерът в оставка Кирил Петков преди началото на днешното правителствено заседание.
Петков посочи, че на днешното заседание кабинетът ще обсъди три меморандума за ра... 

Утре законът, който позволява на стартъпите да се регистрират и като дружества с променлив капитал, следва да
бъде разгледан на първо четене в две комисии в Народното събрание – в Правна комисия и в Комисията по
икономика и иновации. Искрено се надявам, че политическият и икономическият разум ще надделеят и тези
промени ще бъдат гласувани още идните дни. Това заяви в предаването "В развитие" на Bl... 

Днес 92% от потребителите се доверяват повече на органичното, генерирано от други потребители съдържание,
отколкото на традиционната реклама.Румънската платформа за маркетинг, базиран на потребителско
съдържание ProductLead, навлиза на българския пазар. Тя вече работи с местни инфлуенсъри и лидери на
мнение, чиито брой тепърва ще се увеличава. Днес 92% от потребителите се доверяват повече на орган... 

Три важни меморандума за бизнес средата и иновациите у нас предстои да бъдат приети на редовното заседание
на Министерския съвет, провеждащо се днес, на 13-и юли. Това обяви в началото му министър-председателят в
оставка – Кирил Петков. Първият меморандум е с Европейската инвестиционна банка, вторият – с
Международната банка за възстановяване и развитие, която ще помогне да се направи важна стъпка... 

Радвам се за възможността да приветствам представителите на Камарата на строителите в България в община
Перник. Това е първата подобна среща с централното и местното ръководство на браншовата организация. Това
заяви кметът на община Перник Станислав Владимиров в началото на 14-ата открита приемна на в. "Строител",
която официалното издание на КСБ организира съвместно с Областното представителство... 

Дата: 13.07.2022 10:37
Медия: Банкеръ

Заглавие: Продължават компенсациите за бизнеса заради скъпия ток, увери Кирил Петков
Дата: 13.07.2022 10:31
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Н. Стефанов: BEAM пазарът подготвя българските компании за международните пазари
Дата: 13.07.2022 10:09
Медия: Зарата

Заглавие: Иновативна румънска платформа за маркетинг чрез потребителско съдържание стъпва на
българския пазар
Дата: 13.07.2022 00:07
Медия: SmartAge

Заглавие: Кабинетът приема три важни меморандума за бизнеса
Дата: 13.07.2022 11:38
Медия: ТопПреса

Заглавие: Липсата на индексация ще доведе до нулева година за строителството в община Перник, алармираха
участниците в 14-ата открита приемна на в. "Строител"
Дата: 13.07.2022 10:07
Медия: Novinata.bg

Заглавие: Български проект за улавяне и утилизиране на въглеродни емисии е спечелил финансиране от
Фонда за иновации към ЕС
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Проектът ANRAV на "Девня Цимент" АД спечели финансиране от Фонда за иновации към ЕС, съобщиха от
пресслужбата на дружеството. Той е първият български проект и един от 17-те, които получават финансиране от
фонда. Целта му е да намали значително въглеродните емисии от собствено и не само производство, като така
повлияе на локално и национално ниво и спомогне за постигане на въглеродните цели на стра... 

Г-н Стаменов, как се справят предприятията в момента със сметките за електроенергия и природен газ? Успявате
ли да получавате сумите за възстановяване от държавата? При тези високи цени на електроенергията през
последната седмица заедно с високите цени на природния газ, които станаха известни в последните дни, бизнесът
ще изпадне в ликвидна криза. Причината се крие в начина на компенсиране за висо... 

Към 1 юли 2022 г. изцяло електрическите леки автомобили у нас са 4614, сочат данните на Министерството на
вътрешните работи (МВР) за водените на отчет пътни превозни средства (ППС) по вид и гориво, публикувани в
Портала за отворени данни на Република България, установи проверка на БТА. Значително повече са леките
автомобили – хибриди, които ползват освен електричество и конвенционално гориво – 25 ... 

От началото на годината еврото е сред слабо представящите се валути. То изгуби почти 11,6% спрямо щатския
долар за шест месеца. Към момента на писане то спадна до курс от 1,00655 долара за евро – най-ниската
стойност от ноември 2002 г. От май миналата годината единната валута поевтиня със 17,5% спрямо долара, а от
последната криза досега – с 33%. Май 2021 г. не е случайно избрана дата – от тогава ... 

Анализът е от профила на автора във фейсбук. Заглавието е на "Дневник". Най-големият вносител на руски газ е
пред фалит и официално поиска 9 милиарда евро спасителна програма от германското правителство. Както се
досещате, става въпрос за германската компания Uniper, която иска държавата да плати за нейните собствени
грешки. Но как така най-големият вносител на руски газ е пред фалит? Нали уж руск... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Изключително тежка задача се падна на Министерството на земеделието точно през лятото и то в разгара на
политическата криза в страната, защото до края на август експертите са длъжни да подготвят точни изчисления и
да мотивират очаквания ефект от всички интервенции в проекта на Стратегически план за развитие на
земеделието до 2027 година, с които страната ни трябва да докаже пред Европейската комис... 

Дата: 13.07.2022 11:52
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Само за седмица бизнесът трябва да извади над 100 млн. лева за плащания за електроенергия и
природен газ
Дата: 11.07.2022 09:31
Медия: 3е-news

Заглавие: Колко, какви и къде са електрическите коли у нас?
Дата: 13.07.2022 13:08
Медия: Economynews

Заглавие: Как обезценяващото се евро влияе на джоба ни?
Дата: 13.07.2022 13:03
Медия: ФорумЪт

Заглавие: Нали уж руският газ беше евтин и сигурен?
Дата: 13.07.2022 13:10
Медия: Дневник

Заглавие: София ще обяснява на Брюксел защо от таваните на плащанията ще се приспада 2,5 пъти средната
заплата
Дата: 13.07.2022 11:12
Медия: Синор БГ

https://3e-news.net/bg/a/view/35117/samo-za-sedmica-biznesyt-trjabva-da-izvadi-nad-100-mln-leva-za-plashtanija-za-elektroenergija-i-priroden-gaz
http://www.economynews.bg/%D0%BA%D0%BE%D0%BB%D0%BA%D0%BE-%D0%BA%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%B8-%D0%B8-%D0%BA%D1%8A%D0%B4%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%82%D1%80%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BA%D0%BE%D0%BB%D0%B8-%D1%83-%D0%BD%D0%B0%D1%81-news104568.html
http://forumat-bg.com/obshta/ikonomika/20248-8172-kak-obeztzenyavashtoto-se-evro-vliyae-na-dzhoba-ni
https://www.dnevnik.bg/analizi/2022/07/13/4368741_nali_uj_ruskiiat_gaz_beshe_evtin_i_siguren/
https://sinor.bg/64575-balgariya-ste-obyasnyava-na-bryuksel-zasto-ot-tavanite-na-plastaniyata-ste-se-prispada-25-pati-srednata-zaplata


В днешно време технологиите се явяват основен двигател за развитието на света, като го правят изключително
динамичен и променящ се буквално всеки ден. С поглед към бъдещето, секторът на Информационните и
комуникационни технологии (ИКТ) ще играе все по- важна роля в развитието на страните от ЕС, като същият
бележи повече от петкратен ръст за последните 10 години. Въпреки скоростното развитие на сек... 

Бившият социален министър призна, че цените може в началото малко да се повишат, но щели да влязат много
инвестиции Влизането ни в еврозоната ще скъси пътя и ще даде шанс България да навакса в икономическото
развитие, а стремежът е нашите доходи да станат еднакви с европейските. Това каза в "Тази сутрин" по бТВ
председателят на Икономическия и социален съвет и бивш министър на труда и социалната п... 

Много свободни работни места обяви Бюрото по труда в Перник. Днес трудовата борса обяви стотици места, за
които се търсят работници. Най-високо платените за град Перник са за лекар със заплата 1800 лв. и висше
образование . Със същата заплата е обявена и позицията за готвач, но изискването е средно образование. За
сравнение в столицата за склададжия се предлага работна заплата от 1850-2300 лв. и т... 

Около 450 училища в България ще имат нови директори до края на август. По нови правила, описани в специална
наредба на Министерството на образованието и науката, започва надпреварата за управлението на почти 20
процента от училищата в страната. Това съобщава в профила си във Facebook Диян Стаматов – председател на
Съюза на работодателите в системата на народната просвета в България (СРСНПБ). Той е... 

Нивата на цените на имотите вече не са особено здравословни и е важно каква е покупателната способност на
българите. Това мнение изрази Борислав Гостев – ръководител "Управление на търговски партньори" в ОББ, по
време на форум за развитието на пазара на недвижими имоти у нас. Експертът даде пример със САЩ, където
вече се наблюдават първите спадове в цените и сключване на сделки с все по-големи отс... 

Идеалният стаж е когато колегите се опитват да ти помогнат и да предадат част от знанията сиИмам
удоволствието да ви представя поредният участник в платформата на Дир.бг за търсене и предлагане на
студентски стажове "Идеалният кандидат". "Идеалният кандидат" представя... Не трябва да тръгваме на работа с
нагласата, че е скучна и мъчителна Интересувайте се, бъдете жадни за знания и никога не се пр... 

Заглавие: Женският пол в сферата на ИКТ- предизвикателства за постигане на половото равенство в бъдещия
дигитален свят
Дата: 13.07.2022 08:15
Медия: Moreto.net

Заглавие: Зорница Русинова: Стремежът с влизането в еврозоната е нашите доходи да станат еднакви с
европейските
Дата: 13.07.2022 10:35
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Много свободни работни места, никой не ще да работи
Дата: 13.07.2022 10:55
Медия: Мироглед

Заглавие: Около 450 училища ще имат нови директори до края на август
Дата: 13.07.2022 11:32
Медия: BG voice

Заглавие: Нивата на цените на имотите вече не са здравословни, смята експерт
Дата: 13.07.2022 11:31
Медия: 1 към 1

Заглавие: Младите трудно привикваме към по-натоварен режим на работа
Дата: 13.07.2022 07:29
Медия: Бизнес Дир.бг

https://www.moreto.net/novini.php?n=462029
https://www.flagman.bg/article/271046
http://mirogled.com/bg/news-view/mnogho-svobodni-rabotni-miesta-nikoi-nie-shchie-da-raboti
https://bg-voice.com/%D0%BE%D0%BA%D0%BE%D0%BB%D0%BE-450-%D1%83%D1%87%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D1%89%D0%B0-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8-%D0%B4%D0%B8%D1%80%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8/
https://1kam1.com/nivata-na-tsenite-na-imotite-veche-ne-sa-zdravoslovni-smyata-ekspert/
https://business.dir.bg/karieri/mladite-trudno-privikvame-kam-po-natovaren-rezhim-na-rabota


Софийският градски съд (СРС) реши да освободи предсрочно от затвора известния кулинар Андре Токев. В
началото на годината той се споразумя с прокуратурата за ефективна присъда от 7 месеца затвор за шофиране
след употреба на алкохол. Към наказанието обаче беше добавена и предишната условна присъда на готвача от 3
месеца затвор, която също трябваше да бъде изтърпяна ефективно. Така общото му наказан... 

Когато мислите за "френски стил", какво си представяте? Вероятно жена, която носи чифт класически сини дънки,
бяла тениска, фишу и плетена чанта. Стилът, популяризиран някога от Джейн Бъркин през 60-те и 70-те години на
миналия век, се възражда през този сезон, при това с пълна сила. Тези чанти са еволюирали от ваканционни
покупки до инвестиции във висша мода, със съответни ценови разлики: структу... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 13)

Законите, които трябва да бъдат приети като условие за приемане на евросредства по от днес не са 22, а 21. Това
обяви премиерът в оставка Кирил Петков в началото на заседанието на Министерски съвет в сряда. "Имаме
приемане на важни изменения в Търговския закон – това е мярка към Плана за възстановяване. Така вече не са
22 закона, с това ще станат 21, които ни остават да приемем. Премахват се пречк... 

Лена Бориславова настоявала Христо Петков (Ицо Хазарта) да бъде в листите на ПП, харесвала песните му и най-
вече текстовете им.Напористата началничка на кабинета е натирила Кирил Петков, след като бе свалена от
самолета до Рим заради жена му ЛиндаАсен Василев гневен на любовните афери, отразявали се зле на
парламентарната група Миро и Ицо под въпрос за бъдещите листи на ПП След Миро и Киро дойде р... 

След като 19 минути, а след нас и други медии подеха темата за незаконните 3-дневни нагласени предварително
конкурси на вице Нинова за попълване с "наши хора" на бордовете на апетитни държавни фирми, явно премиерът
Петков се е намесил, защото започват да бъдат прекратявани. Това се разбра от писма на кандидати за бройките
в някои дружества. Начело с първото, което разкрихме, че е атакувано от Нино... 

Кой ще вземе третия мандат решава президентът. "Демократична България" направихме силна заявка. И във
времето показахме, че можем да си говорим с всички от четворната коалиция без обиди и караници. Това заяви
народният представител от "Демократична България" Ивайло Мирчев в eфира на БНТ, като категорично отхвърли
вариант да се водят разговори за управление с ГЕРБ."Управлението трябва да е в рамкит... 

Заглавие: Готвачът Андре Токев излиза предсрочно от затвора
Дата: 13.07.2022 11:49
Медия: Lex.bg

Заглавие: Плетената чанта и голямото ѝ завръщане през 2022
Дата: 13.07.2022 13:21
Медия: iWoman

Заглавие: Петков: От днес ни остава един закон по-малко за Плана за възстановяване
Дата: 13.07.2022 10:15
Медия: Actualno.com

Заглавие: Лена залитна и по Хазарта
Дата: 13.07.2022 09:32
Медия: Bunt

Заглавие: Прекратиха незаконните конкурси на Нинова за държавните бордове
Дата: 13.07.2022 09:24
Медия: 19 минути

Заглавие: Демократична България е със силна заявка за третия мандат: Ивайло Мирчев
Дата: 13.07.2022 09:47
Медия: 19 минути

Заглавие: Депутатите ще обсъждат законопроекти по Плана за възстановяване

https://news.lex.bg/%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%B2%D0%B0%D1%87%D1%8A%D1%82-%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D1%80%D0%B5-%D1%82%D0%BE%D0%BA%D0%B5%D0%B2-%D0%B8%D0%B7%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%80%D0%BE%D1%87/
https://www.iwoman.bg/krasiva/moda/pletenata-chanta-i-goljamoto-zavryshtane-prez-2022-1781996.html
https://www.actualno.com/politics/petkov-ot-dnes-ni-ostava-edin-zakon-po-malko-za-plana-za-vyzstanovjavane-news_1781930.html
https://bunt.bg/2022/07/13/lena-zalitna-i-po-hazarta/
https://19min.bg/news/8/168994.html
https://19min.bg/news/novini_8/demokratichna-balgariia-e-sas-silna-zaiavka-za-tretiia-mandat-ivaj-168998.html
https://www.banker.bg/obshtestvo-i-politika/read/deputatite-shte-obsujdat-zakonoproekti-po-plana-za-vuzstanoviavane


Депутатите започват работа по два от документите, свързани с Плана за възстановяване и устойчивост.
Необходимо е законопроектите да бъдат приети, преди страната ни да започне да усвоява средствата от
европейското финансиране. Става въпрос за законопроекта за ратифициране на Споразумението за
финансиране по Механизма за възстановяване и устойчивост между Европейската комисия и България. Това
предви... 

Когато Акие Мацузаки се омъжва за Шиндзо Абе, тогава изгряващ политически помощник, през 1987 г., тя следва
пътя, добре утъпкан от японските съпруги и се отказва от работата си в най-голямата рекламна агенция в
страната. Но за повече от три десетилетия брак – включително девет години като първа дама на Япония – тя се
оказа всичко друго, но не и конвенционална политическа съпруга. В Япония Акие А... 

Софийски градски съд намери молбата на шеф готвача Андре Токев за основателна и реши той да бъде освободен
предсрочно, предаде репортер на БГНЕС. Известният готвач, който през ноември 2021 година бе хванат да
шофира пиян и без джанти на колата си, влезе в затвора през януари тази година. Той призна вината си пред съда
и сключи споразумение, заради което получи присъда от 7 месеца ефективно наказан... 

"Третият мандат би трябвало да се даде на тази политическа сила, която най-много ще консолидира обединение
около себе си. Заявки за най-голяма консолидация към момента дава "Демократична България". Това заяви пред
bTV депутатът от "Има такъв народ" Ива Митева в коментар за политическата ситуация към момента. По думите ѝ
обаче ако мандатът дойде в ИТН, от формацията ще направят всичко възможно, за ... 

Инвеститорите са изключително скептичниЕврото се изравни с долара за първи път от 20 години насам.
Основната причина е мудността на Европейската централна банка, която бавно реагира на рекордната инфлация.
Намаляването на доставките на руски енергийни ресурси ще доведе до дълга и дълбока рецесия за ЕС,
прогнозират анализатори. Инвеститорите са изключително скептични. Освен това еврото рискува да з... 

След силно представяне на избори, помрачени от убийството на бившия премиер Шиндзо Абе, японският премиер
Фумио Кишида може да има нов стимул да увеличи разходите за отбрана в мащаб, който не е по силите на неговия
убит ментор. По този начин умереният Кишида, избран за депутат от Хирошима, който иска забрана на ядрените
оръжия, ще надгради "ястребското" наследство на Абе и ще осигури подкрепа от х... 

Дата: 13.07.2022 08:20
Медия: Банкеръ

Заглавие: Коя е Акие Абе - жената, която стоя неотлъчно до Шиндзо Абе 
Дата: 13.07.2022 08:04
Медия: Струма

Заглавие: Андре Токев ще бъде освободен предсрочно
Дата: 13.07.2022 11:46
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Митева намекна, че ще е най-добре третият мандат да иде при ДБ
Дата: 13.07.2022 10:06
Медия: Webcafe

Заглавие: Какво се случва с долара и еврото? Това не е краят
Дата: 13.07.2022 11:43
Медия: Факти

Заглавие: Японският премиер Кишида може да спечели от "ястребската" политика на Абе
Дата: 13.07.2022 08:01
Медия: Дневник

Заглавие: Коронавирусът по света: Франция с най-много заразени за денонощие
Дата: 13.07.2022 02:06
Медия: Actualno.com

https://www.struma.com/bulgariya/koya-e-akie-abe-jenata-koyato-stoya-neotluchno-do_195393/
https://bgnes.bg/news/andre-tokev-shche-b-de-osvoboden-predsrochno/
https://webcafe.bg/politika/miteva-namekna-che-shte-e-nay-dobre-tretiyat-mandat-da-ide-pri-db.html
https://fakti.bg/biznes/695763-kakvo-se-sluchva-s-dolara-i-evroto-tova-ne-e-kraat
https://www.dnevnik.bg/sviat/2022/07/13/4368122_iaponskiiat_premier_kishida_moje_da_specheli_ot/
https://www.actualno.com/europe/koronavirusyt-po-sveta-francija-s-naj-mnogo-zarazeni-za-denonoshtie-news_1781825.html


562 524 941 са отчетените заразени с до момента, като 95,13 на сто от тях или 535 147 591 души са оздравели,
като този показател отбеляза рязък ръст на 17 май, показва статистиката на Worldometers. Жертви на заразата до
моментаса станали 6 375 870 души или около 1,13 от всички регистрирани случаи. Активните инфекции са над 21
милиона. 38 289 пациенти са в тежко състояние. От края на януари се набл... 

Освобождават предсрочно от затвора шеф Андре Токев. Известният готвач, който през ноември 2021 бе хванат да
шофира пиян и без джанти на колата си, влезе в затвора през януари тази година. Той призна вината си пред съда
и сключи споразумение, заради което получи присъда от 7 месеца ефективно наказание. Заради предишна 3-
месечна условна присъда, постановена от варненски съд, отново за шофиране в не... 

Относно Москва, бидейки в различни лагери с нея и виждайки колко лесно отива пръстът й на спусъка, трябва
бъдем доста внимателни, казва дипломатътТемата с изгонените руски служители от България продължава да е
широко дискутирана. Какъв посланик е Митрофанова, добър ход ли бе това на премиера в оставка Кирил Петков…
Пред ФАКТИ говори бившият ни посланик д-р Огнян Гърков, който има богат дипломатиче... 

Заглавие: Пускат предсрочно от затвора шеф Андре Токев
Дата: 13.07.2022 13:10
Медия: Sliven.NET

Заглавие: Бившият посланик д-р Огнян Гърков пред ФАКТИ: Русия има много зла памет
Дата: 13.07.2022 13:00
Медия: Факти

https://new.sliven.net/sys/news/index.php?id=397816
https://fakti.bg/bulgaria/695800-bivshiat-poslanik-d-r-ognan-garkov-pred-fakti-rusia-ima-mnogo-zla-pamet
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